
Socialdemokraterna i Mora

FRÅGA

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Anna Hed 
angående uppföljning av demokratidagen 2016

Under Delgivningar har fullmäktige fått ta del av sammanställningen av Demokratidagen 
2016.  I våras efterfrågade jag denna rapport och det är bra att vi nu får ta del av arbetet 
som deltagarna i demokratidagen gjorde i höstas. 

I det här demokratiarbetet har ungdomarna givit sitt bidrag och nu är det politikernas och 
tjänstemännens ansvar att arbeta vidare utifrån rapporten. Även om organisationen för 
ungdomssamordnaren och personen har förändrats under året är det likafullt viktigt att 
ungdomarnas röster blir höra och får svar, som sagt handlar det om demokrati. 

Min fråga nu handlar om hur kommunledningen planerar att ta tillvara ungdomarnas 
synpunkter och förslag och vad som nu händer med rapporten 

Min fråga är alltså : 

Hur ser planen ut för att arbeta med sammanställningen av Demokratidagen 2016? 
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